
Formandens	beretning	for	2017	–	Godthåb	Trim.	
	

Vi	siger	farvel	til	den	syvende	sæson	i	Godthåb	Trim	og	markere	i	dag,	at	vi	er	ved	at	være	klar	til	at	tager	
hul	på	ottende	sæson	–	vi	rykker	et	skridt	ættere	på	Trims	10	års	fødselsdag.	

I	den	sæson	vi	nu	siger	farvel	til,	har	vi	afholdt	mange	kurser	for	guider	–	hvilket	regnskabet	vil	vise.	
Vi	mener	dog,	at	pengene	er	givet	godt	ud,	da	Trim	har	brug	for	dygtige	og	topmotiverede	guider	og	hvad	
motiverer	mere,	en	ny	inspiration	til	planlægning	af	en	træningsaften,	samt	følelsen	af	ny	viden.	
	
Det	har	været	en	god	sæson,	og	den	der	har	budt	på	nytænkning	inden	for	løb	og	MTB		

Vi	ville	”work	smart	not	hard”	i	2017.	
	
Det	betød	b.la.	at	vi	i	samarbejde	med	instruktørerne	på	løb,	fik	lave	faste	ruter,	hvilket	har	gjort	os	mindre	
sårbare,	når	vi	blev	ramt	af	skader,	eller	jobbet	gjorde,	at	det	ikke	lige	var	muligt,	at	nå	frem	til	træning.	Jeg	
fornemmer	klart,	at	guider	i	løbeafdelingen	ikke	har	været	nær	så	presset	i	denne	sæson,	som	de	var	i	
efteråret	2016.	
	
Vi	ville	arbejde	på	at	øge	medlemsantal.	
	
Jeg	har	netop	indberettet	vores	medlemstal	og	kan	løfte	sløret	for	at	vi	nu	har	180	aktive	medlemmer.	
Af	dem	er	40	i	alderen	0-18	år	–	de	er	guld	værd!	
	
Kigger	jeg	lidt	ind	i	hvordan	medlemmerne	fordeler	sig	på	aktiviteter,	så	er	det	glædeligt,	at	konstatere	at	
ud	af	de	180,	er	71	aktive	MTB´er.	
	
Det	viser,	at	det	kæmpe	arbejde	der	er	lagt	i	netop	MTB	afdelingen	bære	frugt.	
	
På	en	uge	er	der	8	vagter,	de	løftes	af	5	mand…..trods	skævhed	i	antal	vagter	og	guider,	så	har	MTB	
afdelingen	den	sidste	søndag	i	hver	måned,	haft	en	tur	ud	af	huset….stor	ros	til	jer	alle	og	tak	for	indsatsen.	
	
Tilbud	med	ture	ud	af	huset,	vil	de	fortsætte	med	i	den	kommende	sæson.	
	
På	løbssiden	skulle	interessen	for	løb	i	weekenden,	fra	den	forgående	sæson,	testes	af.	
Vi	indgik	derfor	et	samarbejde	om	DGI	omkring	GoRun	–	i	takt	med	søndagene	kom	og	gik	og	maj	blev	til	
juni,	blev	antallet	af	løbere	mindre	og	mindre….vi	måtte	derfor	konstatere	at	der	ikke	var	basis	i	dette	
tilbud.	
	
Tilbud	om	familie	MTB	den	første	søndag	i	måneden	–	det	viste	sig,	at	der	ikke	var	opbakning,	hvorfor	dette	
stoppede	til	sommerferien.	

Ud	af	familie	MTB	groede	Cool	Kids	–	der	er	nemlig	mange	børn	i	alderen	7-12	år,	som	gerne	vil	køre	MTB.	
Vi	lancerede	Cool	Kids	MTB	i	forbindelse	med	efterårssæsonen	og	det	blev	en	stor	succes.	

16	børn	har	deltaget	og	en	fast	kerne	på	7	har	holdt	ved,	selv	om	at	vejret	ikke	altid	var	super	godt.	

Der	har	ligeledes	været	en	tur	til	Rold	en	søndag	i	efteråret.	



	
	
Lidt	om	året.	

Standerhejsning	i	marts	med	flot	fremmøde	og	suppe.	

Årets	”for-løb”	over	en	bid	mad,	hvor	PED	serverede	hjemmelavet	lasagne	i	april	–	det	var	rigtig	hyggeligt	
og	den	aften	var	det	muligt	at	blive	målt	og	vejet	på	Tanita	vægten.	

I	juni	blev	træningen	igen	flyttet	til	Sønderholm,	hvor	vi	deltog	i	Sønderholm	løbet	–	denne	aften	er	
kommet	for	at	blive	–	nogen	hvisker	mig	i	øret,	at	der	nok	ikke	ville	være	noget	Sønderholmløb	hvis	Trim	
ikke	deltager.	

Først	i	juli	afholdt	vi	klubmesterskab,	hvor	der	blev	slidt	på	Hammerløb	ruten	og	Billeskoven.		45	mand	
dukkede	op	–	hvilket	var	rigtig	dejligt.	
Denne	aften	markerede	overgangen	til	selvtræning	hen	over	sommeren.	
Vi	kårede	2	klubmestre,	en	på	to	ben	og	en	på	to	hjul.	
Vi	er	én	forening,	men	ingen	har	endnu	formået	det	regnestykke,	der	kan	give	os	én	klubmester	i	Trim	–	vi	
lever	nu	også	fint	med	to.	
Klubmesterskabet,	blev	traditionen	tro,	afsluttet	med	grill	og	hvad	der	høre	til	–	vejret	var	med	os	og	vi	nød	
at	kunne	være	under	åben	himmel.	
	
I	juli	havde	PED	og	jeg	fornøjelse	at	mødes	med	Thomas	Kastrup-Larsen.	
Vi	er	selvfølgelig	ikke	blinde	for,	at	det	var	valgår….men	man	skal	lede	længe	efter	en	borgmester	der	stiller	
op	til	fotografering	og	laver	en	”Messi”	så	fotografen	bliver	helt	forskrækket……så	det	fik	vi	desværre	ingen	
billeder	af.	
Til	gengæld	fik	vi	ham	til	at	komme	og	byde	velkommen	og	skyde	Hammerløbet	i	gang,	da	der	blev	afholdt	
byfest.		
	
Og	nu	til	byfesten	–	den	sidste	weekend	i	august	gik	det	for	alvor	løs	igen		–	byfest	for	5	gang.	denne	gang	
havde	vi	ovenikøbet	besøg	af	Aalborg	Garden.	
	
Trims	bidrag	var	ikke	blevet	mindre,	end	ved	de	4	forrige	byfester	–	skellettet	vi	bygger	på,	bliver	større	og	
forhåbentlig	stærkere.	
Denne	gang	har	vi	valgt	at	købe	os	fra	nogle	opgaver	–	hvilket	vil	fremgår	af	regnskabet….overskud	er	der	
fortsat,	men	ikke	i	nærheden	af	niveau	2016.	
	
Vi	indrømmer	gerne,	at	når	søndagen	komme,	så	er	vi	alle	trætte.	Men	glæden	ved	at	opleve,	at	vi	faktisk	
gør	en	forskel,	med	vores	bidrag	til	byfesten,	er	det	hele	værd.	
	
Vi	takker	de	mange	der	
	

• hjælper	på	dagen	–	op	til	dagen	og	efter	der	er	lukket	og	slukket.	
	

Havde	vi	ikke	mange	hjælpere,	så	ville	det	ikke	være	muligt,	at	løfte	så	stor	en	opgave.	
	
Vi	takker	vores	mange	sponsorer	–	uden	deres	bidrag	kunne	vi	ikke	stille	med	bl.a.	musik	til	byfesten.	
	
	



	
	
	
De	er:	
	
Kvist	og	Kristensen	
	
Taverna/Nordisk	Food	
	
Combine	
	
Beierholm	
	
Her	skal	også	lyde	en	stor	tak,	til	de	mange	der	hjælpe	med	foldere	i	løbet	af	en	sæson	–	det	er	et	kæmpe	
arbejde,	så	tusind	tak.	
	
Sensommer	kom	og	vi	fik	oplyst	at	vores	webhotel	var	blevet	solgt	–	så	opstår	udfordringerne	da	ingen	af	
os	er	IT	folk	i	vores	daglige	virke.	
	
Det	er	med	hjælp	ude	fra	lykkedes	at	få	en	ny	hjemmeside	op	at	stå	–	nyt	udtryk	som	vi	selv	synes	er	blevet	
meget	godt	–	vi	har	ligeledes	fået	adgang	til	vores	mail	igen….jow	jow	udfordringer	er	der	nok	af.	
	
November	var	der	traditionen	tro	julefrokost	–	en	hyggelig	aften….som	blev	lidt	sen	
	
Adventshjuleløb	sidst	i	november,	men	æbleskiver	og	gløgg	markerede	overgang	til	selvtræning	igennem	
vinteren.	Mange	havde	husket	nissehuen,	ja	selv	MTB´er	havde	den	røde	hue	og	ekstra	lys	–	billeder	på	FB	
vidner	om,	at	kreativiteten	er	stor	og	det	samme	opbakningen	
	
December	nytårshjuleløb,	hvor	vi	skålede	nytåret	ind	–	en	rigtig	hyggelig	formiddag	med	stor	opbakning.	
ind.	
	
I	sæsonen	der	er	gået,	har	vi	deltaget	i	møder	i	Samrådet.	Vi	har	afholdt	bestyrelsesmøde	ca.	1	gang	om	
måneden,	kun	afbrudt	af	en	sommerferie	og	lidt	fri	i	december.	
	
2018	er	så	småt	i	gang	–	og	det	byder	på	lidt	nyt.	
	
Der	er	afholdt	møde	med	instruktørerne	på	i	MTB	afd	og	på	løbesiden,	ligesom	vi	har	afholdt	en	
hyggekomsammen	aften,	hvor	guider	og	bestyrelse	deltog	–	Peter	Würth	gjorde	hans	til,	at	vi	alle	fik	fyldt	
motivationskontoen	op	–	så	jeg	glæder	mig	allerede	til	13.	marts,	hvor	vi	har	standerhejsning…..som	PED	
han	siger….nu	skal	vi	kun	sove	26	gange,	så	er	vi	klar	igen	og	kan	løfte	sløret	for	den	kommende	sæson.	
	
Alle	have	en	kæmpe	stor	tak	for	indsats	i	den	sæson	vi	nu	siger	farvel	til	–	uden	jer	var	det	ikke	
noget	Godthåb	Trim.	
	
Også	TAK	til	de	mange	frivillige,	der	trofast	stiller	op,	hver	gang	vi	spørger	om	en	håndsrækning.	
	
Tak	til	Carsten	Madsen,	som	repræsentere	Trim	i	brugergruppen	her	i	Ridemandsmølle.	
	
Tak	til	Lone	Daasbjerg,	der	i	den	kommende	sæson	vil	repræsentere	Trim	ved	møder	i	Samrådet.	
	



Tak	til	bestyrelsen	for	et	godt	og	konstruktivt	samarbejde.	
	


